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Besvarelse af spørgsmål nr. 76, stillet af Folketingets Udvalg for Udlændinge-
og Integrationspolitik til ministeren for flygtninge, indvandrere og integration 
den 4. december 2009 (Alm. del). 

Spørgsmål:

”Er det ministerens opfattelse, at Udlændingeservice lever op til servicemålet om en behand-
lingstid på 1 måned ved sagsbehandling på greencardordningen?”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henrik Dam Kristensen (S).

Svar:

Nej, det gør de ikke.

I forbindelse med drøftelserne med Finansministeriet om de bevillingsmæssige rammer for 
2009 blev der afsat bevilling til produktion af ca. 1.500 greencardsager i 2009. Foreløbige tal 
ultimo oktober 2009 viser imidlertid, at der er indgivet omkring 4.500 ansøgninger på bag-
grund af greencardordningen. Der er derfor sket en stigning i antallet af verserende sager i 
Udlændingeservice. Det er selvfølgelig ikke tilfredsstillende.

Med henblik på at få nedbragt sagsbehandlingstiden har Udlændingeservice i forbindelse 
med fastlæggelsen af de bevillingsmæssige rammer for 2010 fået tilført yderligere bevilling til 
behandlingen af greencardsager i 2010. Jeg har således sikret, at de bevillingsmæssige for-
udsætninger, der fremadrettet skal sikre en øget produktion på greencardområdet, nu er på 
plads. Der vil dog, som følge af rekrutteringsbehov m.v., gå en vis tid, før ressourcetilførslen 
vil få fuld effekt. Jeg har desuden anmodet Udlændingeservice om at udarbejde en hand-
lingsplan for produktionen på greencardområdet i 2010. 
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